
PROTOKOLL vid sammanträde den 13/11/56
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Nordlund, Rinman, Norén, Eckerbrant, 
Lövdahl och Liliequist.

Förhindrad: Dunér.

§ 1.
Sammanträdet öppnades av Nordlund med en rapport från den 

av honom och Liliequist bevistade konferensen med fotbolls
styrelsen, där "fallet Arne Arvidsson och Eskilstuna-Kamraterna" 
förevarit. Ärendet hade bordlagts för undersökning i vad mån 
officiella ledare för Eskilstunaklubben närvarit vid värvningen. 
För att i samråd med fotbollssektionens styrelse fatta beslut 
om åtgärder utsågs från ÖS Nordlund och Liliequist.

§ 2.
Diskuterades frågan om konståkningens upptagande inom ramen 

av damsektionen, från vilken senares sida anmälts starka betänk
ligheter. Sedan ett förslag från sekr. att ÖS skulle fram till 
årsmötet administrera den nya sporten med honom som t.f. kontakt
man avfärdats, framkom som återstående alternativ, att det 
personval, som för damsektionen utgjorde det huvudsakliga hindret 
för ett samgående, möjligen kunde hävas. Beslöts göra utredning 
på denna punkt.

§ 3.
Föredrogs från IFK Stockholm inkommen skrivelse som svar 

på den begäran om förklaring, som genom Birger Sandberg och 
Liliequist begärts i fråga om Sigv. Parlings övergång i bandy 
till IFK. Då av IFK:s svar framgick, att överenskommelsen sank
tionerats av S. Bergh och H. Nord för fotbollssektionens räk
ning, bordlades ärendet i väntan på de två nämndas återkomst 
från amerikanska fotbollsturnén.

§
Beslöts utse Nordlund och Rinman att teckna föreningen i 

dess krav på och juridiska åtgöranden mot godsägaren B. Palm 
gällande återbetalning av förfallet lån å kr. 30.000:-

§ 5.
Beslöts upptaga ett lån på kr. 20.000:- med belåning av 

föreningens obligationspost med Norén som förhandlingsdelegat.

§ 6.
Meddelade sekreteraren att planerat julnummer av "Djurgår

daren" ej hinner utkomma, enär samtliga bidragsgivare strejkat. 
Nytt utgivningsdatum (preliminärt): slutet av febr. 1957.

§ 7.
I samråd med fotbolls- och bandyrepresentanter (Lundqvist, 

Lyberg, Hedlund, Keyser, Nyström) diskuterades bandysektionens 
ekonomiska förutsättningar, sedan sektionen förklarat att an
slaget på kr. 4.000:- ej motsvarade ens de mest nödvändiga be
hoven. Uppdrogs åt sektionen att återkomma med nytt statför
slag på basis av beslutad anslagssumma.

En anhållan om kr. 200:- i extra anslag beviljas vid sä
songslutet, därest de ekonomiska förutsättningarna så tillåta.

§ 8.
Avslutades sammanträdet.


